
Kultur- og fritidsudvalget 

 

Høringsvar ang. Strategisk pulje til idrætshaller 

Fritidsrådet er meget tilfredse med oprettelsen af denne pulje.  

Vi er opmærksomme på der ikke er tale om en ny renoveringspujle. Da behovet dog stadig er der, foreslår 
vi derfor en sådan pulje indtænkes i budget 2022. 

 

Bemærkninger til kriterierne: 

 Det er vigtigt, der kan dokumenteres et reelt behov. Der skal være befolkningsrundlag nok, 
og der er i år ledig plads i nogle haller. 

 Vi er enig i der gerne må være mere fleksibel brug af lokalerne. Vi gør dog opmærksom på, at der 
efter Kultur- og fritidskonferencen for mange år siden i Stenvad er sket rigtig mange tiltag i samme 
retning. 

 Nye bruger grupper/ tendenser er altid velkomne og vigtige for fremtiden. Det skal dog huskes, at 
de opbyggede traditionelle aktiviteter stadig kræver vedvarende indsats – og er samtidig 
fundamentet for at tænke nyt. 

 Sæsonforlængelse er indført flere steder, men er en naturlig ting, da mange aktiviteter dyrkes hele 
året. 

 Øget tilgængelighed bør vel høre under den eksisterende pulje via Handicaprådet/ VUP. 
 Tilskud til nedrivning bør vel høre under foreningernes almindelige drift. 
 Finansiering fra anden end kommunal side er altid velkommen. Der hentes allerede mange kr. ude 

fra. 

- 

 Fritidsrådet mener ikke der skal reserveres 25% til administrativ styring. Alle kan jo søge 
løbende, og forvaltningen kan altid henvise til puljen. Det er vigtigt, det er borgere, der står bag 
ansøgninger, da de bedst ved, hvor de er reelt behov. 

Omliggende arealer: 
Når der tænkes både stratetisk og helhedsorienteret foreslås, at tilhørende arealer rundt om hallerne har 
mulighed for at søge.  Det skal naturligt være i forbindelse med de nævnte kriterier. 
 
Et forslag: 
Inviter de høringsberettigede parter til snak om, hvor der et behov – og måske et svar på en løsning. 
Sammen bør vi kunne nå nogle resultater. 
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